

Title (en)

CLEANING CARPETS AND THE LIKE.

Title (de)

REINIGUNG VON TEPPICHEN UND ÄHNLICHEN.

Title (fr)

NETTOYAGE DE TAPIS ET ANALOGUES.

Publication

**EP 0235190 A1 19870909 (EN)**

Application

**EP 86904902 A 19860901**

Priority

GB 8521585 A 19850830

Abstract (en)

[origin: WO8701266A1] A carpet cleaning machine has a hub (1) with plastics fingers (2), rotated at a speed of at least 1500 rpm, and may be provided with means for applying a cleaning agent to the carpet pile. The fingers (2) are arranged in pairs on the hub (1) and each pair comprises a U-shaped length of material looped through a pair of axially adjacent holes in the hub (1). The hub (1) may comprise a plurality of rings assembled together. The cleaning agent may be applied as a liquid or powder, for example through a spray bar (31) or distributor (35), and/or may be incorporated in the fingers or scattered from the hub (1).

Abstract (fr)

Une machine de nettoyage de tapis présente un moyeu (1) pourvu de doigts en plastique (2), tournant à une vitesse d'au moins 1500 t/mn, et peut être pourvue d'organes permettant d'appliquer un agent détergent sur le poil du tapis. Les doigts (2) sont disposés par paires sur le moyeu (1) et chaque paire comprend une longueur en U de matériau formant une boucle à travers une paire de trous axialement adjacents dans le moyeu (1). Le moyeu (1) peut comprendre une pluralité d'anneaux assemblés entre eux. L'agent détergent peut être appliqué sous la forme d'un liquide ou d'une poudre, par exemple par l'intermédiaire d'une barre de pulvérisation (31) ou d'un distributeur (35), et/ou peut être incorporé dans les doigts ou répandu à partir du moyeu (1).

IPC 1-7

**A46B 5/00; A47L 9/04; A47L 11/03**

IPC 8 full level

**A46B 5/00 (2006.01); A47L 9/04 (2006.01); A47L 11/03 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A46B 5/00 (2013.01); A47L 9/045 (2013.01); A47L 9/0477 (2013.01); A47L 11/03 (2013.01); A47L 11/4041 (2013.01); A47L 11/4044 (2013.01); A47L 11/4069 (2013.01); A47L 11/408 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 8701266A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**WO 8701266 A1 19870312; EP 0235190 A1 19870909**

DOCDB simple family (application)

**GB 8600517 W 19860901; EP 86904902 A 19860901**